
 

BRM.0012.8.14.2022 

 
Protokół Nr 45/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  12 grudnia 2022 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

 

Czas z trwania posiedzenia  12.30 do  12.55. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska, 

- Maria Żukowska, 

     - Waldemar Wąśniewski. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły: 

1. Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu, 

2. Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji  

i Komunikacji Społecznej. 
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 44/2022 z posiedzenia Komisji z 21 listopada 2022 r. 

4. Plan pracy Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu na 2023 r. 

5. Plan pracy Biblioteki Miejskiej im. J. Kasprowicza w Inowrocławiu na 2023 r. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 44/2022 z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Kultury z 21 listopada 2022 r.. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 44/2022 z 21 listopada 2022 r.? 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zaproponowała, aby przedstawić od razu dwa punkty. 

 

Ad 4. Plan pracy Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu na 2023 r.   

i Ad 5. Plan pracy Biblioteki Miejskiej im. J. Kasprowicza w Inowrocławiu na 

2023 r. – stanowią załączniki nr 2 i 3 do protokołu.  
 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przedstawiła materiały.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. 

 

Pytań nie było.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Chciałabym Pani podziękować za przygotowanie obu tych materiałów, są naprawdę 

bardzo obszerne. Trudno dyskutować z czymś, co zamierza się zrobić. Będziemy 

patrzeć, jak udało się to zrealizować. Życzę Pani i obu instytucjom, żeby tych 

finansów wystarczyło i sił, bo o KCK oraz tej promocji mówi się, że jest to jedno  

z najbardziej i najprężniej działających instytucji na terenie Miasta. Oczywiście 

Biblioteka również, ale ona ma swoje spektrum. To jest zupełnie coś innego. Chociaż 

powiem, że spotkania, które odbywają się tam, w tej salce to jest coś niebywałego, 

atmosfera panuje na nich niespotykana. Jak tylko mogę to idę. To jest genialny 

projekt.   
 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła uchwałę w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu – 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. 
 

Pytań nie było. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Przechodzimy do głosowania.  
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Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu? 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty  

i Kultury  podjęła uchwałę nr 28/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu 

uchwały w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu.  

 

Ad 7.  Sprawy bieżące. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Przypominam Szanownym Radnym, że jakiś czas temu złożyliśmy uchwałę do Pana 

Prezydenta, w której wnioskowaliśmy o zmianę terminu zamknięcia przedszkoli  

w okresie przed zakończeniem wakacji. Otrzymaliśmy odpowiedź. Proszę Panią 

Naczelnik o zaprezentowanie tej odpowiedzi.  

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Szanowni Państwo, przeanalizowaliśmy to i odpowiedź jest następująca: 

Odpowiadając na uchwałę nr 24/2022 Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 17 października 2022 r.  dotyczącą możliwości zamknięcia 

dyżurujących w sierpniu inowrocławskich przedszkoli na tydzień przed 

rozpoczęciem nowego roku szkolnego uprzejmie informuję, że propozycja Komisji 

zostanie rozważona po zakończeniu postępowania rekrutacyjnego do 

inowrocławskich przedszkoli na przyszły rok szkolny. Ze względu na to, że  

z zawartych na obecny rok szkolny umów z rodzicami wynika, że dzieci mają 

zapewnioną opiekę przez cały sierpień, ewentualne zamknięcie przedszkola  

w ostatnim tygodniu sierpnia będzie możliwe w roku następnym.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

 
Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

 /-/ Elżbieta Jardanowska 
 

Protokółowała: 
 

/-/ Monika Kozioł  

 


